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MOTIE 
Aanlandingen op perrons

De Raad van Zwolle in vergadering bijeen op 8 maart 2021.
Behandelende Passerelle spoorzone.

Overwegende dat:
- Station Zwolle een belangrijk OV knooppunt is,
- Er behoorlijke toename van reizigers wordt verwacht,
- De tunnel nu als enige optie toegang tot de perrons biedt,
- Passerelle wordt aangelegd over alle sporen,
- Er geen aanlandingen naar de perrons worden gemaakt, aangezien NS en ProRail 

hieraan niet willen meewerken.

Van mening dat:
- Toegang naar de perrons vanaf de Passerelle wel wenselijk is,
- In de toekomst aanlandingen mogelijk toch hard nodig zijn,
- NS en ProRail dit dan misschien ook vinden (voortschrijdend inzicht),
- NS en ProRail eventuele toekomstige aanpassingen en aanlandingen zelf moeten 

bekostigen,

Verzoekt het college om:
- In het ontwerp van de Passerelle geen keuzes te maken, die eventuele toekomstige 

aanlandingen praktisch onmogelijk maken.

en gaat over tot de orde van de dag.
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